

國立政治大學國際關係研究中心中心主任候選人資料表

113年3月7日第1次遴選委員會通過

一、基本資料

姓名	(中)	出生 年月日	年齡	照片
	(英)	國籍		
通訊資料	地址： 電話：(公) (宅) 行動電話： 傳真： 電子郵件信箱：			
教授證書	字號： 起資年月： 年 月			
現職	服務機關學校	現職(職級)	專兼任	現職到職年月
大學以上學歷	學校名稱	院系所	學位名稱	領受學位年月
主要經歷	服務機關學校	職稱	專兼任	任職起迄年月
本人同意基本資料之姓名、年齡、現職、學歷、經歷，及本資料表所填列之重要成就及獲獎事蹟、領導中心之理念與具體作為資料得用於本次中心主任遴選公告。				
候選人簽章：_____ (請親筆簽名)				

註：1. 收件截止日及時間：113年4月19日(星期五)下午5時前。

2. 本表若不敷使用，請自行增列。

二、重要行政、學術（含著作目錄）成就及獲獎事蹟

註：本表若不敷使用請自行增列。

三、領導中心之理念與具體作為

註：本表若不敷使用請自行增列。

本人同意基本資料之姓名、年齡、現職、學歷、經歷，及本資料表所填列之重要成就及獲獎事蹟、領導中心之理念與具體作為得用於本次主任遴選公告。

I agree that the basic information of my name, age, current position, education, and related experience, as well as my important achievements and awards listed in this information form, specific ideas and actions for leading the IIR, can be used in this director selection announcement.

候選人簽章：_____（請親筆簽名）

Signature of the Candidate: (Autograph)

註 1. 收件截止日：2024 年 4 月 19 日下午 5 時前。

Note 1 : Deadline of Application: by 5 pm on April 19, 2024.

註 2. 本表若不敷使用，請自行增列

Note 2 : If needed, please feel free to expand the form to include additional information or supporting documents.

二、重要行政、學術(含著作目錄)成就及獲獎事蹟

II. Major administrative and academic achievements (including bibliography) and awards

--

註：本表若不敷使用，請自行增列

Note: Additional information or supporting documents could be added to this form, if needed.

三、領導中心之理念與具體作為

III. Specific ideas and actions for leading the IIR

--

註：本表若不敷使用，請自行增列

Note: Additional information or supporting documents could be added to this form, if needed.